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In muonic atoms of 238U, the nuclei can undergo prompt fission through nonradiative
transitions of the muon: 2p−1s, 3p−1s, 3d−1s, etc. Main features of the fission dynamics are
studied in prompt fission: augmentation of the barrier, dynamics of the saddle-to-scission descent,
muonic conversion and characteristic X-rays from fission fragments. They supply many-lateral
information on the fission dynamics and properties of the fragments. Revision of the nonradiative
transition probabilities promises new information concerning the structure of the giant multipole
resonances.

В мюонных атомах 238U ядра могут претерпевать мгновенное деление, индуцированное
безызлучательными переходами мюона: 2p−1s, 3p−1s, 3d−1s и др. Изучаются основные осо-
бенности динамики деления в мгновенном делении: увеличение барьера, динамика спуска
с седловой точки к разрывной, мюонная конверсия и характеристическое рентгеновское излуче-
ние осколков деления. Они предоставляют многостороннюю информацию о динамике деления
и свойствах осколков. Пересмотр вероятностей безызлучательных переходов может дать новую
информацию о структуре гигантских мультипольных резонансов.
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